

This March 8th, stand in solidarity with the brave Ukrainian women on the frontlines



The 'Ukrainian Women Veteran Movement' systematically aids women soldiers at the front. Currently, they are fundraising for an armored medical evacuation vehicle for a women-medic from the 92nd Brigade, on the Donetsk line

An armored medical evacuation vehicle can save the lives of both a medic and an injured person during an evacuation from the frontline

Total price: 30 000 euros

Join us in supporting Ukrainian women's resistance at the front!

Adam Novak

LT43 3250 0840 1423 8658

BIC REVOLT21

"For Veteranka"

PayPal @DrAdamNovak

"For Veteranka"



VETERANKA
UKRA
WOME
VETER
MOVE

Ce 8 Mars, soyons solidaires des courageuses Ukrainiennes sur le front



Le Mouvement des femmes vétéranes ukrainiennes, Veteranka, continue d'apporter son aide aux femmes soldates sur le front. Actuellement, Veteranka organise une collecte de fonds pour acheter un véhicule blindé d'évacuation médicale destiné à une femme médecin de la 92e brigade, sur la ligne de Donetsk.

Un véhicule blindé d'évacuation médicale peut sauver aussi bien la vie d'un médecin que celle d'une personne blessée lors d'une évacuation du front.

Le prix: 30 000 euros

**Rejoignez-nous pour soutenir la résistance
des femmes ukrainiennes sur le front !**

Adam Novak

LT43 3250 0840 1423 8658

BIC REVOLT21

"For Veteranka"

PayPal @DrAdamNovak

"For Veteranka"



VETERANKA
UKRA
WOME
VETER
MOVE